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Ordförande öppnar mötet 

1. Fika med samkväm med styrelsen. Vendela drog några historier.

2. Nyckel till förråd. Förslag om att ha en huvudnyckelknippa som backup.

3. Styrelsesittning 15 december. På med partyskorna för då jädrar ska det gasquas. Lila 
toga rekommenderas. Det är på en söndag. Arkitektur kan behöva ordna efterfest.

4. Marcus föreslog att vi ska bryta ner budget i mindre bitar. 

5. Vintermötet diskuterades. På mötet ska stipendiater, fanbärare m.m väljas. Marcus 
anser att mötet bör skjutas på jämfört med tidigare år. Detta är vad styrelsen ska föreslå. 
A-baren inte ledsna för det hela.

6. Plansch över sektionens förtroendevalda. Pernilla fixar. Planschen ska sitta i Amöban 
och visa vilka som är förtroendevalda.

7. Byggande i Amöban. Avlopp på våning två ska dras, vilket innebär en hel del bankande i 
betongen. Om något utskott kommer på ett evenemang som ska hållas i Amöban bör detta 
meddelas snarast, om man inte vill bli hörd.

8. Ekonomigenomgång. Detta stryks då ekonomiansvarige inte är närvarande vid mötet.

9. 14 december är det gasque för Bergssektionen. Två biljetter utdelas till styrelsen, om 
fler önskas ska detta meddelas snarast. Info om detta skickas ut till styrelsen, därefter 
megarådet. Innan gasque finns Bergsspexet.

10. Julia tog upp sitt arbete med en studienämnd. 
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